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The origin of sin: Pride caused Lucifer to become the Devil.					罪的起源：骄傲使路西法成为魔鬼。
Satan made Eve to doubt God’s Word.							撒但使夏娃怀疑上帝的话语。
Eve thought that the forbidden fruit was good to look at, and good for the flesh and brain.	夏娃认为禁果很好看，对肉体和大脑都有好处。
Eve also gave Adam the forbidden fruit. They felt shame and guilt.				夏娃还给了亚当禁果。 他们感到羞耻和内疚。
They hid from God.	Adam blamed his wife. Eve blamed the snake.				他们躲避上帝。 亚当责备他的妻子。 夏娃责怪蛇。
God cursed the snake. God foretold the offspring of the devil and Eve will be enemies.		上帝诅咒了蛇。 上帝预言了魔鬼的后代，夏娃的后代将成为敌人。
The offspring of Eve foretold the virgin birth of Jesus who will break the head of Satan.		夏娃的后裔预言了耶稣的处女诞生，他将打破撒旦的头颅。
Satan will hurt the offspring of Eve and made Jesus suffer—The origin of salvation.		撒旦会伤害夏娃的后裔，让耶稣受苦——救恩的起源。
Both Adam and Eve suffered for their sins. Death came as a result of sin.			亚当和夏娃都为自己的罪受苦。 死亡是罪的结果。
Two kinds of death: Separation from God and physical death (return to the ground.)		两种死亡：与上帝分离和肉体的死亡（回到尘土。）
Applications:									应用：		
Watch out for pride and greed.							当心骄傲和贪婪。
Don’t yield to temptation.					 			不要屈服于诱惑。
Obey God’s Word in thought and in deeds.						在思想和行为上遵守上帝的话语。
Praise God to give His only Son to redeem our sins.					赞美神赐下他的独生子来赎我们的罪。
Confess our real and hidden sins for forgiveness.						承认我们真正的和隐藏的罪过，以获得宽恕。
Rejoice and daily thanksgiving for His goodness and kindness.				为祂的良善和仁慈而欢欣并每天感恩。
Spread the good news to our relatives, friends, and neighbors.				向我们的亲戚、朋友和邻居传播好消息。
